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Ripoll

Jordi Remolins

La cap de llista d’ERC a les 
eleccions municipals de fa 
un any, Nani Mora, va pre-
sentar la seva renúncia al 
càrrec de regidora a l’Ajun-
tament de Ripoll en el ple 
d’aquest dimarts, argumen-
tant motius de salut. Mora 
va donar les gràcies als seus 
companys de partit, que han 
hagut d’absorbir part de la 
seva feina durant els darrers 
mesos a causa d’aquesta cir-
cumstància. En les eleccions 
de maig de 2019, Mora va ser 
la candidata sorpresa, ja que 
encara no feia dos anys que 
era regidora. Hi havia entrat 
el setembre de 2017 en subs-
titució de Teresa Jordà, que 
per motius polítics va deixar 
de compaginar el càrrec de 
diputada a Madrid i cap de 
l’oposició a Ripoll. Els resul-
tats d’ERC en les últimes 
eleccions van baixar en cinc 
punts els de 2015, perdent 
un dels quatre regidors que 
fins aleshores tenien. Mal-
grat el caràcter de Mora com 
a cap de llista, el portaveu 
d’ERC al consistori ripollès 
ha estat Roger Bosch, que 
ja havia fet aquest paper en 
l’anterior mandat.

La renúncia de Nani Mora 
perpetua els moviments de 
cadires a l’equip republicà de 
la darrera dècada. En l’ante-
rior mandat a més de Teresa 
Jordà també va plegar Ramon 
Serra, per la llei d’incompa-
tibilitats que no permetia al 
seu negoci de vendre produc-
tes a l’Ajuntament sent-ne 
regidor. Aquestes dues bai-
xes van coincidir en el temps 
i va suposar l’accés de Mora 
i Aitor Fortuño al consisto-
ri. Aquest últim només va 
ser regidor durant un mes, 
també per incompatibilitat, i 
durant uns plens els republi-

cans van ocupar tres regido-
ries, ja que el substitut triat, 
Jordi Conca, no va arribar a 
incorporar-s’hi mai. Posteri-
orment, Teresa Espelt va ocu-
par aquest càrrec durant l’úl-
tim any i escaig de mandat.

El secretari de l’Ajun-
tament ripollès, Gerard 
Soldevila, va anunciar que 
sol·licitarà les credencials pel 
següent membre de la llista 
d’ERC a la Junta Electoral de 
zona. El número quatre dels 
republicans pels comicis del 
26-M va ser Lluís Orriols, 
que pot debutar com a regi-
dor en el plenari de juny.

Ripoll reactiva 
dilluns les zones 
blava i taronja 
d’aparcament
Ripoll Les zones blava i 
taronja de pagament per 
estacionar vehicles entra-
ran de nou en vigor dilluns, 
després de dos mesos i mig 
on es va permetre aparcar-
hi gratuïtament a causa 
de l’estat d’alarma. Simul-
tàniament es reactivaran 
les càmeres de vigilància 
d’accés al barri vell. L’alcal-
de, Jordi Munell, també va 
anunciar en el darrer ple 
que les places ocupades per 
algun establiment que hi 
ha instal·lat una terrassa 
per garantir-ne l’activitat es 
recuperaran dilluns, quan 
ja es pugui accedir a l’inte-
rior. J.R.

Amplien a 12 
els patrons de la 
Fundació Guifré
Ripoll El ple va aprovar 
l’ampliació a un màxim de 
12 membres el Patronat de 
la Fundació Guifré. Actual-
ment n’hi ha set, dels quals 
cinc són l’alcalde i altres 
regidors del consistori. 
Els altres dos estan repre-
sentats per persones de la 
societat civil, especialment 
amb vinculació amb el 
món dels serveis sanitaris 
o la geriatria. Amb aquesta 
ampliació es pretén valorar 
professionals o jubilats de 
l’àmbit de la salut. També 
es va aprovar de canviar la 
denominació de Fundació 
Privada Guifré per la més 
simple de Fundació Gui-
fré. J.R.

La cap de llista d’ERC 
de Ripoll deixa el càrrec 
al cap d’un any

Nani Mora, successora de Teresa Jordà, va adduir motius de salut
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Mora, al ple de Ripoll del mes de gener

Torelló deroga 
la taxa de 
terrasses

Torelló

G.R.

El ple de Torelló va aprovar 
aquest dilluns la derogació 
de la taxa de terrasses als 
bars i restaurants amb els 
vots favorables d’ERC-JpT, 
CUP i PSC i l’abstenció de 
JxCat. Segons la regidora 
d’Hisenda, Elisabet Viñas 
(ERC-JpT), es fa “per com-
pensar l’escassa activitat eco-
nòmica” que han pogut fer 
els establiments les primeres 
setmanes de confinament. 
Això suposa que l’Ajun-
tament ingressarà 4.500 
euros menys. Des de JxCat 
es va justificar l’abstenció 
al·legant que la mesura no és 
equitativa per a tot el sector 
de la restauració ni per a 
la resta d’activitats econò-
miques. L’alcalde, Marçal 
Ortuño (ERC-JpT), va dir 
que la resta de mesures es 
poden treballar a la comissió 
de seguiment de la Covid-19 
i que aquesta ja s’havia tirat 
endavant perquè “el calenda-
ri ens permetia actuar ràpid”. 
El ple també va aprovar per 
unanimitat una modificació 
de pressupost per poder con-
tractar un gerent que coor-
dini el macrocasal d’estiu 
conjunt entre Ajuntament i 
entitats. Des de l’oposició es 
va posar en dubte el procés 
de contractació, que segons 
el govern es va fer sense una 
contractació oberta ja que es 
tracta d’un contracte menor 
i també per una qüestió de 
temps.

La primera trobada ha de ser la setmana que ve

L’Ajuntament de Torelló 
inicia la negociació pel catàleg 
de llocs de treball

Torelló

G.R.

L’equip de govern de l’Ajun-
tament de Torelló comen-
çarà la setmana vinent les 
trobades amb la mesa de 
negociació per posar en 
comú la proposta de rela-
ció de llocs de treball. Ho 
va explicar al ple virtual 
d’aquest dilluns la regidora 
de Recursos Humans, Mercè 
Faja (ERC-JpT), en resposta 
a la regidora de JxCat Neus 
Codina. Segons Faja, aquesta 
setmana s’havia de tancar 
el treball previ que els dos 
darrers mesos no s’ha aturat. 
“La idea és asseure’ns amb 
la mesa la setmana que ve”, 
va dir, i “si no hi ha res de 

força major complirem amb 
la fita”. La revisió del catàleg 
de llocs de treball hauria de 
servir per donar una solució 
definitiva a la situació de la 
Policia Local, per a la qual es 
va aprovar un pla de produc-
tivitat amb vigència d’un any 
que acaba el 31 de juliol. En 
aquest cas hi ha la possibili-
tat de pròrroga, un aspecte 
que no descartava Faja, que és 
conscient que “aplicar d’im-
mediat el catàleg de llocs de 
treball serà complicat”. 

L’aprovació del catàleg, que 
ja es va començar a treballar 
el mandat passat, haurà de 
servir, a banda d’ordenar la 
situació de la policia, també 
per millorar la d’altres treba-
lladors municipals.
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